

TALKING POINT**Y.Bhg. Datuk Prof. Dr. Kamarudin Hussin****Naib Canselor****Universiti Malaysia Perlis****JAMUAH HARI RAYA INDUSTRI DI ANJUNG KULIM****ANJUNG KULIM (KHTP Business Centre)**

Bismillahirrahmanirahim

Terima kasih pengacara majlis

Yang Berbahagia Dato' Prof. Emeritus Ir. Dr. Zainai Bin Mohamed,
Pengerusi Lembaga Pengarah Universiti Malaysia Perlis

Yang Berusaha Tuan Haji Anuar Mohd. Safar, Presiden Kulim Technology
Park Corporation Sdn. Bhd.

Yang Berbahagia Dato' Prof. Dr. Zul Azhar Zahid Jamal, Timbalan Naib
Canselor Akademik dan Antarabangsa UniMAP,

The Honourable Dr Juergen Schloesser, Senior Vice President (Operations)
B.Braun Medical Industries Sdn. Bhd.

The Honourable Dr. Diewald Wolfgang, Senior Director of Technology
Infineon Technologies (Kulim) Sdn. Bhd.

Yang Berusaha En Mohd. Parid Sulaiman, Product engineering Director,
Intel Products (M) Sdn. Bhd.

Dif-dif Kehormat, Pegawai-pegawai Utama Industri serta Pegawai-Pegawai
Utama Universiti,

Dekan-dekan dan Ketua-ketua Jabatan

Yang Berusaha **Dr. Mukhzeer Mohamad Shahimin,** Pengarah Pusat
Kerjasama Industri dan Agensi Kerajaan CIGC, UniMAP

Yang Berusaha **En. Mohamed Hanafiah Baharuddin,** Penyelaras Anjung
UniMAP Kulim

Wakil-wakil industri, rakan rakan strategik UniMAP

Wakil-wakil media seterusnya hadirin dan hadirat yang hormati sekalian.

UCAPAN SALAM DAN TERIMA KASIH

- Syukur alhamdulillah, mari kita bersama sama memanjatkan setinggi-tinggi kesyukuran ke hadrat ilahi, kerna limpah dan kurniaNYA, dapat kita menyambut kedatangan bulan Syawal dan merayakan Aidilfitri yang mulia ini. Kita juga bersyukur kerna pada hari ini, UniMAP, dengan usaha dari Anjung Kulim UniMAP dan Pusat Kerjasama Industri, sekali lagi dapat menganjurkan Jamuan Hari Raya Bersama Industri di Anjung UniMAP Kulim bersempena Syawal 2014.
- Saya ingin merakamkan jutaan terima kasih kepada **En. Hanafiah Baharuddin**, selaku **Penyelaras Anjung UniMAP Kulim** keatas usaha beliau dalam melaksanakan jamuan ini. Tidak lupa juga kepada Pusat Kerjasama Industri dan Agensi Kerajaan, dibawah teraju pengarahnya yang baru **Dr. Mukhzeer Mohamad Shahimin**, yang turut serta menganjurkan jamuan yang gilang gemilang ini.
- I also would like to welcome my respected colleagues from B.Braun and Infineon, Dr Juergen and Dr Diewald for making your time to be with us this afternoon. On behalf of UniMAP, I would like to express my heartfelt appreciation to both of you and the entire guests for your presence and participation here today. A warm "Selamat Datang" I bid to all of you. And I hope it's not too late to wish you Selamat Hari Raya and Maaf Zahir Batin.
- This is a great opportunity for us to come together, to meet each other. The open house or rumah terbuka as we call it in Malay is a unique and peculiar Malaysian tradition. The tradition of holding open houses during Aidilfitri promotes among other things good neighborliness, racial harmony and understanding of different cultural and ethnicity of Malaysia.

- The significance of open house an open heart means that all are welcome irrespective of race, religion and beliefs. I cannot see this happening anywhere in the world, but in Malaysia for now, it is a culture that is going strong. I hope it will remain that way because a country that eats together pretty much stays together. This is one tradition that is not only hard to beat but even harder to let go.

Hadirin dan hadirat sekalian,

- Saya juga ingin mengucapkan ribuan terima kasih kepada **KHTP Business Centre**, kerana KHTP Business Centre ini telah lama menjadi sebahagian dari UniMAP dalam membantu melebarkan kerjasama kami di serata Kulim ini.
- Tidak ketinggalan, ucapan penghargaan dan terima kasih kepada tuan-tuan dan puan-puan warga Kulim yang bersama-sama turut serta dalam memeriahkan majlis jamuan hari raya ini. Saya mengharapkan program sebegini mampu diteruskan dari tahun ke tahun untuk UniMAP dan Warga Industri Kulim merapatkan ukhwah dan menjana kerjasama pada masa hadapan, agar kita semua mendapat manfaat darinya.

**UniMAP-INDUSTRI: Mengukuhkan Kerjasama,
Memartabatkan Ilmu, Penyelidikan dan Pembangunan
Modal Insan**

Tuan-tuan dan puan-puan yang saya kasihi sekalian,

Redup Mentari Diufuk Barat

Redup Menanti Insan Tercinta

UniMAP Industri berjabat erat

Membangun Bersama Malaysia Tercinta

Universiti dengan industri bukanlah dua entiti yang janggal. Hampir saban tahun UniMAP dan Industri berkumpul pada bulan syawal meraikan

Jamuan Hari Raya UniMAP Anjung Kulim, hampir saban tahun UniMAP dan industri tidak pernah lekang dari melestarikan kerjasama. Ada saja lawatan-lawatan dan kunjungan kerja industri ke UniMAP, ada saja LOI, MOU dan MOA yang dimetrai. Ini membuktikan simbiosis yang utuh antara Universiti dan Industri.

Hubungan yang erat sebegini bukanlah sesuatu yang jarang berlaku. Di negara negara membangun hubungan industri dan universiti merupakan sesuatu yang serius dan menguntungkan kedua-dua belah pihak. Sinergi sebegini antara universiti dan industri akan merangkumi isu seperti penyelidikan, perkongsian ilmu dan juga pembangunan modal insan.

Lawrence Dooley daripada **University College of Cork, Ireland**, dalam artikel beliau yang diterbitkan oleh European Journal of Innovation and Management pada 2007, menyatakan sejara jelas konsep **“triple helix”** dimana tiga entiti bekerjasama yakni **Kerajaan, Universiti dan Industri**. Seajar dengan konsep ini jugalah UniMAP mengembangkan skop dan tugas Pusat Kerjasama Industri kepada **Pusat Kerjasama Industri dan Agensi Kerajaan**.

Kita tidak boleh abaikan peranan kerajaan dalam menjadi “spearheading” kerjasama Universiti Industri. Kita lihat kerjasama **UniMAP** dan **Silterra**, dibantu oleh **NCIA** atau **Northern Corridor Implementation Authority** membolehkan kita membangunkan **AMBIENCE** sebuah hub latihan dalam teknologi micro mesin. Pada September ini insyallah, UniMAP menjadi tuan rumah kepada **Program Sains on Wheel**, dengan kerjasama **Silterra**, **DreamCather** dan dibantu oleh **MdeC, MultiMedia Development Corporation**.

Dengan bantuan agensi agensi sebegini kita yakin kemandirian kerjasama yang ada dan bakal dijalinkan akan membuahkan hasil yang lumayan.

PEMBANGUNAN MODAL INSAN GEMILANG

Tuan-tuan dan puan-puan yang saya kasihi sekalian,

Keringat bakti kami sembahkan

Bukan untuk megah duniawi

Ilmu Keikhlasan kami taburkan

Hanya kerna cintakan pertiwi

Dalam kerancakkan kerjasama universiti dan industri, satu pekara yang penting dan tidak boleh dilepas pandang adalah pembangunan modal insan. Setiap tahun universiti universiti di negara ini menghasilkan puluhan ribuan mahasiswa dan mahasiswi untuk menjadi tenaga kerja mahir sejajar dengan keperluan negara. Negara dalam agenda ekonomi mencapai status negara maju dan negara berpendapatan tinggi menjelang tahun 2020 mengariskan.

UniMAP optimis dalam melahirkan modal insan yang berdaya saing, berintegriti dan berkualiti untuk mendukung aspirasi kerajaan bagi menjayakan 12 bidang keberhasilan ekonomi nasional atau National Key Economics Areas (NKEA). 12 NKEA ini adalah termasuk:

- Elektrik dan Elektronik
- Industri Minyak dan Gas
- Industri Getah dan Sawit
- Pelancongan
- Kewangan
- Perniagaan
- Peruncitan
- Pendidikan
- Komunikasi dan Infrastruktur
- Kesihatan
- Agrikultur

- “The Greater KL”

Jika dilihat kepada 12 NKEA ini, suka untuk saya maklumkan, UniMAP sendiri bersedia untuk memacu dan mendukung sekurang kurangnya 6 dari agenda nasional ini. UniMAP sebagai universiti dimana bidang utamanya adalah **Elektrik dan Elektronik**. Pembangunan Pusat Pengajian Inovasi Perniagaan dan Tekno-Usahawan boleh mendukung NKEA **Kewangan** dan **Perniagaan**.

Penganugerahan geran ICOE **Healthcare** kepada UniMAP oleh kerajaan bermakna kita juga sudah bersedia untuk NKEA Kesihatan. Tidak lupa kepada Pusat Pengajian Komputer Perhubungan dan COE ACE. ACE atau Advance Communication Engineering Centre dibawah kelolaan **Dr. Faisal Jamlos** adalah antara “**centre of excellence**” yang abru ditubuhkan.

ACE terlibat dalam penyelidikan RF, Mikrowave, Antenna Design, Dielectric dan Network Routing. Sekarang ACE mendapat kerjasama dari industri seperti **Rohde&Schwarz**, **Motorola**, **Keysight Technologies** dan **Mikrotik**. Ini semestinya akan turut menyumbang dalam NKEA **komunikasi**. Tidak lupa juga kepada Institut Agroteknologi UniMAP untuk NKEA Agrikultur.

UniMAP atau KUKUM sejak penubuhan pada 2002 sehinggalah hari ini telah mengeluarkan lebih dari 7000 modal insan. Pada 2013, sebanyak **87%** graduan yang dihasilkan telah mendapat pekerjaan. Daripada jumlah graduan, hampir **30 peratus** akan bekerja di **industri industri prima dan multinasional**. 24% bekerja di GLC dan syarikat swasta. Kulim dan Penang merupakan tempat tumpuan para graduan UniMAP memandangkan disinilah kebanyakan industri Elektrik dan Elektronik bertapak. Saya ucapkan ribuan terima kasih kepada wakil wakil industri yang hadir kerana memberi peluang dan kepercayaan kepada mahasiswa

mahasiswa UniMAP untuk menabur bakti dalam organisasi tuan tuan dan puan puan.

UniMAP DAN QS STARS

Tuan-tuan dan puan-puan yang saya kasihi sekalian,

Niat berkahwin si putri impian

Menjadi mimpi semua putera

Tiga bintang hai pencetus impian

Cekal menjadi permata negara

Baru baru ini Universiti Malaysia Perlis (UNIMAP) menjadi universiti kedua dari Malaysia mendapat penarafan QS Stars 3 Bintang oleh badan penarafan dunia, QS Intelligence Unit, yang berpejabat di London. Penarafan ini memberikan semangat dan anjukkan paradigma baru kepada UniMAP untuk terus mara dan maju ke hadapan bagi merealisasikan impian UniMAP menjadi salah satu universiti terbaik di Asia dan didunia. Daripada 8 kriteria yang diaudit, UniMAP mendapat 5 bintang untuk kriteria Pembelajaran dan kriteria fasiliti. Bagi kebolehpasaran dan kerjaya UniMAP mendapat 3 bintang. Saya sekali lagi mengucapkan terima kasih atas sokongan dan dokongan rakan-rakan industri dalam usaha memantapkan kerjaya mahasiswa mahasiswi UniMAP. Saya juga ingin mengucapkan ribuan terima kasih kepada rakan rakan industri yang memberikan respon kepada soal selidik yang dihantar oleh QS Intelligence Unit. Tanpa sokongan tuan tuan dan puan puan kita tidak mungkin mencapai taraf sebegini.

Insyallah untuk 2014, pihak UniMAP berhasrat untuk mendapatkan 4 bintang.

ANUGERAH RAKAN STRATEGIK INDUSTRI : ARSI 2014

*Sahabat dicari ukhwah dibentuk
Bersama berganding memberi jasa
Kerjasama industri sama dibentuk
Menjadi tunjang membangun bangsa*

Suka untuk saya maklumkan buat 2014 UniMAP memilih 9 industri untuk anugerah ini. ARSI 2014 adalah yang kedua dibuat oleh UniMAP bagi menghargai sumbangan industri dalam 3 kategori yaitu **Penyelidikan, Pembangunan Modal Insan dan Perkongsian Teknologi**.

Bagi tahun 2014, industri yang terpilih adalah:

- **Inari Technology Sdn Bhd**
- **DreamEDGE Sdn Bhd**
- **Collaborative Research In Engineering, Science & Technology (CREST)**
- **B Braun Medical Industries Sdn Bhd**
- **Continental Tyre AS Malaysia Sdn Bhd**
- **Keysight Technologies Malaysia Sdn Bhd**
- **MODENAS**
- **Silverstone Berhad**
- **SilTerra Malaysia Sdn Bhd**

PENUTUP

Pihak UniMAP berharap kerjasama yang sedia terjalin akan lebih kukuh untuk masa hadapan. Marilah kita sama sama berdoa agar usaha yang digembelingkan kearah pembangunan bangsa dan negara melalui kerjasama strategik universiti-industri agar membuahkan hasil yang terbaik.

Akhir Kalam dari saya, adalah menjadi harapan saya, tuan-tuan puan-puan, kita semua berkumpul pada hari ini didalam majlis jamuan hari raya ini untuk mengeratkan lagi persahabatan, ukhwah dan kerjasama antara

kita. UniMAP tidak mampu untuk bergerak berseorangan tanpa bantuan industri dalam mengukuhkan dan memartabatkan ilmu kejuruteraan. Kekalkanlah ukhwah ini, demi memacu usahasama gerak kerja dinamik pada masa hadapan

Selamat Menyambut Hari Raya, Maaf Zahir Batin, Dan Selamat Menyambut Hari Kemerdekaan yang ke 57 pada 31 Ogos kelak.

Wabillahittaufikwalhidayah,Wassalamu'alaikum
Wabarakatuh.

Warahmatullahi